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Niemiec Rudiger Bernatek, 
właściciel firmy zajmującej się 
doradztwem podatkowym, złożył 
ofertę zakupu gliwickiego klubu 
za ok. milion złotych.

Po spotkaniu w urzędzie miasta 
z wiceprezydentem Piotrem Wie-
czorkiem, biznesmen z Karlsruhe 
pojawił się na konferencji pra-
sowej w hotelu Mikulski, gdzie 
przedstawił kulisy spotkania w 
magistracie.

- Nastawienie władz miasta nie 
było zbyt pozytywne. Prezydent 
jest zainteresowany utrzymaniem 
akcji klubu w rękach miasta. 
Kwestią były również sprawy fi-
nansowe – dlaczego tyle, a nie 
więcej pieniędzy. Zarzut był taki, 
że kwota zaproponowana była 
zbyt niska – powiedział dzienni-
karzom Bernatek, którego rodzi-
na pochodzi z okolic Gliwic.

Potencjalny nabywca klubu w 

W powszechnej ocenie, propozycję niemieckiego inwestora trudno trak-
tować poważnie. Bernatek domaga się decyzji niemalże natychmiast, 
zupełnie nie zważając na obowiązujące w Polsce procedury. Oferowana 
cena również wydaje się rażąco niska. Inwestor nie potrafił też przed-
stawić żadnego konkretnego planu dotyczącego przyszłości Klubu.

Niepoważna 
propozycja?

swojej wycenie klubu opierał się 
na przypadku Zawiszy Bydgoszcz, 
która sprzedała 95 procent swo-
ich akcji za kwotę 505 tys. zł (ok. 
125 tys. euro).

- Bydgoszcz jest ósmym co do 
wielkości miastem w Polsce i ma 
dwukrotnie większy niż w Gliwi-
cach. Jeśli w Gliwicach zaofero-
wałem 200 tysięcy euro, sądzę, 
że jest to propozycja do przyjęcia 
– powiedział Bernatek.

Miasto jest jednak innego zda-
nia. Wiceprezydent Wieczorek 
utrzymuje, że klub wart jest 
znacznie więcej. Powołuje się 
przy tym na wyceny poszczegól-
nych piłkarzy Piasta. Jednak jak 
ripostuje Bertnarek, w przypad-
ku zakupu klubu, zamierza na 
samym początku zainwestować 
w niego jeszcze pięć milionów 
euro. Oficjalną odpowiedź ze 
strony włodarzy miasta powinni-
śmy poznać 19 grudnia.

Michał Pac Pomarnacki

O sprzedaży Piasta Gliwice przez miasto, 
mówiło się już od kilku tygodni. W piątek 
doszło do pierwszych konkretnych roz-
mów z potencjalnym kupcem. 

W Technoparku otwarto Atrium
Nowo otwarta Galeria Atrium nie mogła zostać inaczej nazwana. 
Niesamowite połączenie nowoczesnej techniki z wystawianymi dzie-
łami sztuki wzbudzało zachwyt wśród gości.

wernisaże przychodzi średnio 80-
120 osób. 
Anna Zawisza-Kubicka wierzy, że 
Galeria Atrium przyciągnie dużą 

rzeszę ludzi, ponieważ „to miej-
sce daje pole do ekspozycji sztu-
ki“. Aczkolwiek najistotniejsza 
jest świadomość ludzi, że to jest 
galeria i właśnie tutaj znajduje 
się przestrzeń, w której można 
podziwiać sztukę.

Karolina Panasik

Szklane zadaszenie pomiesz-
czenia współgra z metalowymi 
elementami architektury, nowo-
czesnym oświetleniem oraz zie-
lonym skwerkiem, otoczonym 
murkiem, na którym można 
przysiąść, obserwując ekspono-
wane dzieła.
Otwarcie galerii jest rezultatem 
nawiązania współpracy Dyrekcji 
Parku Naukowo-Technologicz-

nego z Zarządem Okręgu Gli-
wicko-Zabrzańskiego Związku 
Artystów Plastyków.

W czwartek w no-
wej Galerii odbył 
się wernisaż Marii 
Bereźnickiej-Przy-
łęckiej.

Jego uczestnicy byli pod wielkim 
urokiem tego miejsca, i chórem 
odpowiadali, że takich miejsc 
rozpowszechniających sztukę 
powinno być w Gliwicach znacz-
nie więcej.

Z taką opinią zgadza się rów-
nież prezes Związku Artystów 
Polskich Plastyków, Anna Za-
wisza-Kubicka, która w rozmo-
wie z Gazetą Miejską przyznaje 
- wystawy malarskie cieszą się 
coraz większą popularnością 
wśród ludzi w różnym wieku. Na 

Przypominamy, że wystawę 
obrazów Marii Bereźnickiej-
-Przyłęckiej można oglądać do 
6 stycznia 2012 roku w Ga-
lerii Atrium w gliwickim Tech-
noparku, przy ul. Konarskiego 
18c. 
Wstęp bezpłatny.


